
DPr-BRM-II.0012.16.10.2023 

Protokół nr 56/XI/2023 

posiedzenia Komisji Sportu i Rekreacji 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 6 listopada 2023 r.  

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -   10 radnych  

obecnych   -    10 radnych 

nieobecnych  -   1 radny   

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2  do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie dla radnych na posiedzenie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie dla gości na posiedzenie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczyła: 

Przewodnicząca Komisji radna p. Marta Przywara. 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu Komisji z dnia 28 sierpnia 2023 r.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian                                                                  

w budżecie miasta Łodzi na 2023 rok – druk nr 241/2023. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi zmieniającej uchwałę                                                

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2023-2050 –                                   

druk nr 242/2023. 

5. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara  powitała obecnych radnych 

 i  zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum niezbędne do 

prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

 

https://bip.uml.lodz.pl/uploads/tx_edgeregisters/240867/8467/Bd_p23_148_20230626.pdf


Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek posiedzenia. 

Uwag nie zgłoszono 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia. 

Komisja w głosowaniu przy 8 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

wstrzymujących się przyjęła porządek obrad. . 

 

Ad pkt 2. Przyjęcie protokołu z dnia 28 sierpnia 2023 r.   

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara zapytała, czy są uwagi do przesłanego 

protokołu.  

Nikt nie zgłosił uwag.  

Wobec braku uwag Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. .  

Wynik głosowania: 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  

 

Ad pkt 3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian                                                                  

w budżecie miasta Łodzi na 2023 rok – druk nr 241/2023. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu p. Sylwia Jakiel omówiła projekt uchwały wraz 

uzasadnieniem ( stanowi on załącznik nr 5 do niniejszego protokołu).  

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara poprosiła dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji o podsumowanie na jakim etapie jest zadanie pn.; „ Modernizacja treningowych 

obiektów sportowych; budowa 1 boiska piłkarskiego i modernizacja 2 treningowych boisk 

sportowych dla Widzewa Łódź”, ile było ofert, jakie są perspektywy na najbliższy czas.  

Z-ca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; „oferty przetargu były 3. 

Postępowanie zostało wydłużone z uwagi na to, że jeden z oferentów złożył odwołanie do 

Krajowej Izby Odwoławczej, które zostało rozstrzygnięte na korzyść Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji. Reasumując został wybrany oferent firma Interhall, z którą podpisaliśmy 

umowę, gdyż to postępowanie przetargowe robiliśmy z prawem opcji, więc kwota ponad milion 

osiemset tysięcy zabezpieczona przez nas pozwoliła na wyłonienie tej firmy Interhall 

podpisanie umowy i prace rozpoczęły się pełną parą.  W tej chwili została zdjęta sztuczna 

nawierzchnia, która będzie zutylizowana przez wykonawcę, został zdjęty shockpad i w tej 

chwili trwają prace związane z przygotowaniem podbudowy pod nową nawierzchnię. Kwota, 

o która wnioskujemy, czyli 392 tysiące złotych pozwoli nam z uwagi na to prawo opcji zlecić 

pisemnie wykonawcy przystąpienie do kolejnych etapów prac, czyli przede wszystkim po 

https://bip.uml.lodz.pl/uploads/tx_edgeregisters/240867/8467/Bd_p23_148_20230626.pdf


zrobieniu podbudowy położenie nowej nawierzchni, jak też wykonanie testów, wykonanie 

umocnień, wykonanie skarp. Praca idzie pełna parą, jej zakończenie przewidywane jest na 

końcówkę tego roku. Kwota oferowana w całości postępowania przez wykonawcę to 2.224.000 

zł. Z uwagi, ze mieliśmy 1.833.000 zł zabezpieczone, stąd uprzejma prośba o zwiększenie 

budżetu na to zadanie w kwocie 392 tys. zł. Na budowie sztucznego boiska na Małachowskiego 

jesteśmy codziennie nadzór inwestorski ze strony MOSiR-u  trwa. Przyglądamy się uważnie 

postępom prac”. 

Radny p. Sylwester Pawłowski; „ a wykonawcy też są codziennie?”. 

Z-ca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; „tak, firma bardzo się angażuje i 

nie tylko budowlańcy, ale  z ramienia firmy nadzorcy, kierownictwo są bardzo często. W tej 

firmie jest wszystko poukładane. Były nasze rygorystyczne wymagania, aby takiej inwestycji 

nie puszczać na żywioł. Są to ogromne środki. Przy okazji mogę powiedzieć, że w dniu 

jutrzejszym MOSiR planuje ogłosić w ramach tego zadania, czyli modernizacji boisk dla 

Widzewa, planuje ogłosić drugie postępowanie. Cały czas idziemy zgodnie z harmonogramem 

i to postępowanie ogłoszone  dniu jutrzejszym. Będzie dotyczyło budowy drugiego boiska, 

czyli zamiany obecnego boisko z naturalną murawą na drugie boisko sztuczne. Zgodnie                          

z ustaleniami z głównym użytkownikiem obiektu, czyli klubem sportowym Widzew, prace, 

faktyczna budowa rozpocznie się 27 maja przyszłego roku, po zakończeniu aktywności 

sportowej przez klub piłkarski. Zostanie również ogłoszony 3 przetarg na budowę boiska 

naturalnego z podgrzewaną murawą przy stadionie miejskim przy al. Piłsudskiego, przy czym 

najpierw przetarg zostanie ogłoszony w trybie „zaprojektuj i wybuduj”, wykonawca będzie 

miała około pół roku, aby stworzyć projekt uzyskać wszelakie zgody i pozwolenia na budowę, 

a my nie czekając na to mamy już bardzo szczegółowe wielostronicowe warunki techniczne od 

Veoli, bo jak wiadomo zaczniemy od gigantycznej przebudowy węzła cieplnego dla Widzewa. 

Trzytorowo cały czas cos się dzieje”.  

Radny p. Rafał Markwant; „pojawia się pewna wątpliwość i niektórzy pytają czy nie będzie 

problemu, bo sztuczną murawę się klei specjalnymi klejami, a zbliża się okres zimowy, czy jak 

będą temperatury zbliżone do 0 lub poniżej, to prace będzie można nadal prowadzić?”. 

Z-ca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji: „przyjęliśmy na taką ewentualność 

plan B i wersję ratunkową i gdyby temperatury zeszły poniżej 0 to w porozumieniu z 

wykonawcą boiska będziemy podgrzewać momenty sklejane. Są takie specjalne lampy, które 

używa się np. na stadionie miejskim na Piłsudskiego, my takie lampy też posiadamy do 

przyspieszenia wegetacji murawy w polach bramkowych, które są najbardziej wykorzystane. 



W związku z tym użyjemy tego typu źródła ciepła ale to jeszcze jest ustalane z wykonawcą. 

Plan B jest, nie wpadamy w panikę”.  

Radny p. Rafał Markwant; „czy firma zgłosiła jakieś zastrzeżenie, ze poniżej jakieś 

temperatury średniej, chwilowej?”.  

Z-ca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; „nie ma takich warunków 

natomiast nikt przy minus 15 stopniach nie będzie sklejał, bo to się nie sklei. Jesteśmy 

optymistami łącznie z wykonawcą”.  

Wobec braku dalszych pytań i głosów w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała projekt 

uchwały pod głosowanie.  

Komisja w głosowaniu przy 9 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. pkt. 4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi zmieniającej uchwałę                                                

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2023-2050                                                          

–  druk nr 242/2023. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu p. Sylwia Jakiel omówiła projekt uchwały wraz 

uzasadnieniem ( stanowi on załącznik nr 6 do niniejszego protokołu).  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Komisja w głosowaniu przy 9 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i 0 głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad pkt 4. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

W sprawach wniesionych  i wolnych wnioskach Przewodnicząca Komisji  poinformowała, że 

kolejne posiedzenie komisji odbędzie się w dniu 20 listopada br., będzie to posiedzenie 

wyjazdowe.  

 

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

Protokół sporządziła:      Przewodnicząca Komisji 

 

Aneta Rabenda               Marta Przywara  

   



 

   

 

  

 

 

 

 

 


